
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Ruimte 
 

 
Datum 
commissievergadering 

31 maart 2016 

Onderwerp Duurzaamheidscirkel Oss 

Volgnummer 2016-09 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties CDA: Grote duurzaamheidsopgave waarbij gemeente slechts 
schakel is in het geheel. De fractie pleit voor goede 
communicatie met onze inwoners in een vroeg stadium om 

aan draagvlak te bouwen. Instemming met het voorstel. 
BeterOss: fractie vraagt zich af wat het nut was van de 
opiniërende bespreking en wijst het vaststellen van deze 

duurzaamheidscirkel af. Beoordeling vindt straks plaats aan 
de hand van de projecten. De fractie vraagt het college wel 
om aan de slag te gaan met duurzaamheid. De fractie wil 
het onderwerp bespreken in de raad. 

SP: Men mist de speerpunten wonen (people: discrepantie 
tussen woonwensen en beschikbaarheid) en kennis/infra 
(bereikbaarheid van goed onderwijs buiten Oss). De fractie 
wil met een amendement komen. 
D66: Jammer dat de analyse achter de totstandkoming van 
de duurzaamheidscirkel niet is gedeeld met de commissie. 
De fractie is benieuwd naar de uitwerking van het 

voorliggende kader. 
VVD: Ondersteunt dit brede programma. 
GroenLinks: We moeten onszelf ook verbinden aan deze 
duurzaamheidscirkel en daarmee ongemakkelijke keuzes 
maken. De fractie is tevreden met de duurzaamheidscirkel. 
PvdA: de fractie vindt dat er prima speerpunten zijn 

benoemd maar dat we wel prioriteiten moeten stellen omdat 
de financiële middelen beperkt zijn. Instemming met de 
Duurzaamheidscirkel van Oss.  
VDG: de fractie is positief over de duurzaamheidscirkel. Men 
zag graag in de kadernota de speerpunten terugkomen met 
de benodigde financiële middelen daarbij. 
 

Datum raadsvergadering 14 april 2016 

 

 


